
Onderwerp: Re: reclame belasting 
 
Beste meneer, mevrouw 
 
Voor iedereen geldt dat de reclamebelasting betaald moet worden, dus ook voor de Rijksuniversiteit 
Groningen. 
Wij als universiteit zijn een onderwijs- en onderzoeksinstelling, die gebruik maakt van uitingen, om 
gebouwen te bewijzeren. Daarnaast hebben veel gebouwen van de universiteit Groningen een naam, 
dit betekent niet dat dit reclame is -> is dit zo??? 
 
Zoals gezegd hebben veel van onze gebouwen een naam, die ook van de buitenkant zichtbaar is. Dit 
definiëren wij zelf niet als reclame. Het gaat om de zichtbaarheid voor onze bezoekers, studenten en 
anderen die in het gebouw moeten zijn. Vaak verwijst de naam naar een persoon die betrokken was 
bij de faculteit, of functie van het gebouw. 
 
Daarnaast zijn wij als universiteit een plek voor onderzoek en onderwijs. Wij bezitten en beheren 
heel veel panden in en om de stad. Met het heffen van reclame belasting wordt erbij de betaling 
gebruik gemaakt van gelden die anders ingezet worden voor onderwijs en onderzoek. Zeker in tijden 
waarin er sprake is van financieel zwaar weer komt deze belasting als een extra verrassing.  
Wij zijn net als de gemeente een publieke organisatie en gefinancierd met publieke middelen, dit 
betekent dat deze middelen aangewend moeten worden voor het betalen van deze belasting aan 
een eveneens publiek gefinancierde instantie.  
Dit lijkt ons niet de bedoeling van deze voorgestelde nieuwe belasting. 
 
Desgewenst lichten we dit nader toe. 
 
Met hartelijke groet, 
 


